
 

 
 

 
Biedrības “Latvijas Slēpošanas federācija” (turpmāk - LSF) 

Valdes sēdes 
PROTOKOLS Nr. ADM/2024/3 

 
2024. gada 26. martā plkst. 17:00 
Tiešsaistes video platformā Microsoft Teams 
 

    
Darba kārtība 

 
1. IZM finansējums. D. Doršs 
2. M. Vinklera iesniegums par I. Šnideru. D. Doršs 
3. LOK ĢA, LSFP kopsapulce. D. Doršs 
4. LOV sastāvi un sadarbība ar LOV 2024./2025.sezonā. D. Doršs 
5. Dažādi 

 

1. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis, L. Liniņa, E. Lansmanis,  

D. Doršs informē, ka kā pirmais darba kārtībā ir jautājums par IZM finansējumu. Dod 
vārdu A. Raugulim.  

A. Raugulis informē, ka nosūtījis valdes locekļiem informāciju par līdzekļu sadalījumu. Ir 
atsūtīts līgums izskatīšanai, tas ir izskatīts, jāparaksta un jāsūta kopā ar tāmi. Tāmei arī 
iepriekš jātiek saskaņotai - jāsagatavo līdzekļu izlietojuma tāmi. Precīzā līguma summa ir 
141126 tūkstoši eiro. Līgumā noteikts, ka par 1. un 2. ceturksni pieejami naudas līdzekļi 
70563 eiro apmērā, kas pārskaitāmi līdz 28. martam, par 3. ceturksni 35283 eiro, kas 
jāpārskaita līdz jūlijam, par 4. ceturksni 35281 eiro, jāpārskaita līdz 10. oktobrim. Šīs 
summas jāpieprasa, pamatojoties uz tāmēm.  

D. Doršs informē, ka nepieciešams sadalīt piešķirtos līdzekļus starp LSF sporta veidiem. 
Skaidro detaļas par finansējuma summas veidošanās principiem, izmaiņām no 
iepriekšējiem gadiem un nākotnes tendencēm. Atgādina, kā finansējums iepriekš sadalīts 
starp LSF sporta veidiem un piedāvā arī šogad pieturēties pie tā paša sadales principa, 
proti, 10 tūkstošus eiro piešķirt snovbordam un frīstaila slēpošanai, 5 tūkstošus eiro 
piešķirt tramplīnlēkšanai un ziemeļu divcīņai, un atlikušo summu sadalīt vienādās daļās 
starp kalnu un distanču slēpošanas sporta veidiem.  

A. Raugulis informē par situāciju tramplīnlēkšanā un ziemeļu divcīņā.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

 
NOLEMJ: 
1.1.  IZM piešķirto finansējumu sadalīt sekojoši: 5000 eiro piešķirt tramplīnlēkšanai 
un ziemeļu divcīņai, 10000 eiro piešķirt snovbordam un frīstaila slēpošanai, 63063 
eiro piešķirt kalnu slēpošanai, un 63063 eiro piešķirt distanču slēpošanai; 

Piedalās:  Dinārs Doršs   Gunārs Ikaunieks  
  Daniels Fogelis  Jānis Puida 
  Einārs Lansmanis  

   

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 
LSF Grāmatvede: Laila Liniņa 
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1.2. lūgt atbildīgos par sporta veidiem sagatavot un iesūtīt A. Raugulim attiecīgā 

sporta veida finansējuma izlietojuma tāmes.  

2. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, D. Fogelis, E. Lansmanis, G. Ikaunieks,  

A. Raugulis informē, ka 14.03.2024. saņemts LSF rīkoto kalnu slēpošanas sacensību 
dalībnieka tēva Māra Vinklera iesniegums par Ivanu Šnideru, kurā iesniedzējs lūdz sniegt 
informāciju, vai LSF organizēto kalnu slēpošanas sacensību U16 grupas dalībniekam 
Ivanam Šnideram ir Latvijas Republikas pilsonība. Iesniegumā M. Vinklers precizē, ka, 
saskaņā ar viņa rīcībā esošo informāciju, minētais sportists nav Latvijas Republikas 
pilsonis, tādējādi viņš nevar tikt vērtēts Latvijas čempionāta ietvaros. Papildus lūdz 
informēt, vai LSF ir pieņēmusi lēmumu atļaut tās rīkotajās sacensībās (tai skaitā, bet ne 
tikai Baltijas Kausā un Latvijas Čempionātā kalnu slēpošanā) piedalīties Krievijas 
Federācijas un Baltkrievijas pilsoņiem.  

D. Doršs informē par situāciju – šo jautājumu M. Vinklers aktualizējis LČ jauniešiem 
norises laikā Itālijā, to uzdodot komandu Whatsapp sarakstē. Lūdzis šo jautājumu risināt 
oficiāli un sagatavot iesniegumu LSF. Skaidro, ka dalībnieki sacensībām tiek pieteikti 
online reģistrācijā, parasti dalībniekus sacensībām piesaka attiecīgais sporta klubs, ir 
izņēmuma gadījumi, kad piesakās arī paši dalībnieki, taču pārsvarā tie ir viņu klubi. 
Neviens no pieteiktajiem dalībniekiem nav reģistrēts kā Krievijas vai Baltkrievijas pilsonis, 
t.sk. Ivans Šniders.  

D. Fogelis informē, ka I. Šnideram ir uzturēšanās atļauja, viņa vectēvs bija latvietis, 
Latvijas pilsonis, I. Šniders mācās Latvijas skolā, viņš ir nokārtojis Latvijas pilsonības 
iegūšanas procesā noteikto formālo pusi, t.i. eksāmenus, iesniedzis visus nepieciešamos 
dokumentus, lai iegūtu LR pilsonību un pasi. Sportists jau pirms Krievijas uzsāktā kara 
Ukrainā dzīvojis Latvijā. D. Fogelis konsultējies ar E. Severu no IZM, kurš apstiprinājis, ka 
sportistam ir visas tiesības piedalīties LČ ieskaitē, ja konkrētais nolikums to atļauj. E. 
Severs precizējis, ka konkrētais sportists ir Latvijas izglītības sistēmā, kas paredz iespēju 
bērniem startēt sacensībās. Arī sporta likums neierobežo šādu nepilngadīgu personu 
dalību sporta sacensībās. Turklāt I. Šniders LSF rīkotajā Latvijas Čempionātā kalnu 
slēpošanā startējis arī iepriekšējā sezonā.  

D. Doršs uzskata, ka turpmāk visiem klubiem būtu jāiesniedz savu sportistu pases 
kopijas, kā arī jāatjauno LSF deklarācijas. Skaidro, ka pēc LSF rīcībā esošās informācijas 
I. Šniders ir nokārtojis visus nepieciešamos dokumentus, lai iegūtu Latvijas pilsonību, bet 
LSF būtu jāpārbauda viņa pilsonība šajā brīdī – vai tas ir vai nav līdzvērtīgs Latvijas 
pilsoņa statusam.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
2.1. atbildēt iesniedzējam M. Vinkleram uz viņa 14.03.2024. iesniegumu:  

- uz jautājumu, vai LSF organizēto kalnu slēpošanas sacensību U16 grupas 
dalībniekam Ivanam Šnideram ir Latvijas Republikas pilsonība atbildēt 
sekojošo: pēc LSF rīcībā esošās informācijas, Ivans Šniders ir nokārtojis 
visus nepieciešamos dokumentus, lai iegūtu Latvijas pilsonību, dalībnieks 
sacensībām no kluba tika pieteikts kā Latvijai piederīgs sportists, viņa 
pilsonības statusu LSF ir jāpārbauda; 

- uz jautājumu, vai LSF ir pieņēmusi lēmumu atļaut tās rīkotajās sacensībās 
(tai skaitā, bet ne tikai Baltijas Kausā un Latvijas Čempionātā kalnu 
slēpošanā) piedalīties Krievijas Federācijas un Baltkrievijas pilsoņiem 
atbildēt sekojošo: LSF seko Izglītības un zinātnes ministrijas vadlīnijām un 
LR likumdošanai, pieteikumi no Krievijas Federācijas un Baltkrievijas 
sportistiem vai komandām netiek pieņemti.  

2.2. šī protokola izrakstu nosūtīt M. Vinkleram.  
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3. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis 

D. Doršs informē, ka 27.03.2024. norisināsies LOK ĢA, LSFP kopsapulce. Kā delegāti no 
LSF nominēti A. Raugulis, G. Ikaunieks un D. Fogelis. Informē par sapulcē plānotajiem 
izskatāmajiem jautājumiem, kā arī jautājumiem, kas saistīti ar LOK un LSFP struktūru 
potenciālu apvienošanu. Darba kārtībā iekļauts arī jautājums par izmaiņām statūtos.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
3.1. pieņemt zināšanai D. Dorša un A. Rauguļa sniegto informāciju par LOK 
Ģenerālo Asambleju un LSFP kopsapulci.  

 

4. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis, D. Fogelis, J. Puida, G. Ikaunieks, E. Lansmanis 

D. Doršs informē, ka 25.03.2024. norisinājās pirmā informatīvā sanāksme par LOV 
sastāviem un sadarbību ar LOV 2024./2025. sezonā, kurā no LSF piedalījās D. Doršs, A. 
Raugulis, G. Ikaunieks un D. Fogelis. Informē par sapulcē runāto, pašlaik nav skaidrības, 
par kādām tieši summām ir runa zelta, sudraba un bronzas sastāva sportistiem. Būtu 
nepieciešams aktualizēt sportistu sarakstu, kurus LSF uzskata, ka būtu jāiekļauj kādā no 
minētajiem sastāviem, kā arī pamatojumu konkrētajai nominācijai saskaņā ar LSF 
kritērijiem sporta veidos. LSF valdei līdz 05.04.2024. ir jāapstiprina nominantu sastāvu.  

E. Lansmanis komentē situāciju ar sportistu D. Powell.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
4.1. lūgt atbildīgos par sporta veidiem līdz 2024. gada 5. aprīlim sagatavot un iesūtīt 
A. Raugulim LOV sastāva nominantu sarakstu, pamatojoties uz apstiprinātajiem 
kritērijiem LSF sporta veidos.  

 

5.  

5.1. Izteicās:  D. Doršs, L. Liniņa, J. Puida, A. Raugulis, E. Lansmanis,  

D. Doršs informē, ka būtu jāvienojas par LSF kārtējās kopsapulces norises datumu. 
Sarunās ar A. Rauguli un L. Liniņu kā potenciāli ērts datums izskanējis 30.05.2024., kā 
alternatīvas būtu 31.05.2024. un 07.06.2024.  

J. Puida sanāksmes sarakstē informē, ka “30. maijs der”.  

 
 
Sapulce beidzas plkst. 18:38. 
 
  
LSF Valdes priekšsēdētājs 
Dinārs Doršs 
 
 
 
 
 
 
Protokolu sastādīja L. Šķibuste 


